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Câciu: România are relatii foarte bune cu toate institutiile financiare internationale;

nu pregateste vreun acord stand-by

România are relatii institutionale  foarte bune cu toate institutiile financiare internationale, inclusiv  cu Comisia Europeana, cu

Fondul Monetar si cu Banca Mondiala, dar  aceasta nu înseamna ca pregateste vreun acord de tip stand-by cum a avut  în 2010, a

afirmat, miercuri, ministrul Finantelor, Adrian Câciu.

"Vreau sa îi dau o replica, nu neaparat unei persoane, unui purtator asa  de mesaje care creeaza, cum sa zic, emotie în spatiul public.

România  are relatii institutionale foarte bune cu toate institutiile financiare  internationale, inclusiv cu Comisia Europeana, inclusiv cu

Fondul  Monetar, inclusiv cu Banca Mondiala. Toate aceste trei institutii  internationale sa stiti ca acorda asistenta tehnica pe anumite tipuri

de  politici publice în România. Nu înseamna ca România pregateste vreun  acord de tip stand-by cum a avut în 2010, pentru ca România nu

se afla  în situatia din 2010 si acea situatie în care a intrat România pâna la  urma nu s-a datorat numai politicii interne, ci mai ales s-a

datorat  politicii internationale sau, daca vreti, situatiei internationale, când  am avut o criza financiara de proportii la nivel mondial", a spus 

Câciu.

Întrebat de jurnalisti despre "gaura de la buget", el a declarat ca a  existat o "încetinire" în colectarea taxelor si impozitelor de 4,7  miliarde

de lei si care ar trebui sa fie recuperata prin masuri de catre  institutiile cu atributii în colectare. Pe lânga acestea, se pot lua  masuri de

"chibzuire a banilor publici".

El a adaugat ca masurile nu aveau un termen pentru a fi luate si ca vor  fi facute analize, apoi va exista o discutie în coalitia de guvernare si 

proiectul de act normativ va fi pus în transparenta decizionala.

În ceea ce priveste impozitarea progresiva, seful de la Finante a sustinut ca va exista o dezbatere pe aceasta tema.

"Vom avea aceasta dezbatere. Nu trebuie sa ne ascundem ca nu vom avea  aceasta dezbatere. Nu este momentul sa discutam ca va fi

introdusa mâine  impozitarea progresiva, daca ar fi agreata de coalitie. Dar nu trebuie  sa ne ascundem de faptul ca toate institutiile

financiare internationale  recomanda României trecerea într-o perioada medie de timp, atentie, si  repet: medie de timp, la impozitarea

progresiva", a spus Adrian Câciu.

Potrivit acestuia, este vorba de 3 - 5 ani.

Ministrul Finantelor, Adrian Câciu, a participat, miercuri, la  conferinta cu tema "România în OCDE: spre Clubul Bunelor Practici 

Economice Internationale". 
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